
 

Notulen ALV 9 januari 2024 ZSC Oceanus 

Notulen algemene ledenvergadering ZSC Oceanus 

 

Dinsdag 9 januari om 20.00 uur vergaderzaal de Waterlelie 

Inloop vanaf 19.45 uur. 
 
 

AANWEZIG bestuur AANWEZIGE leden AFBERICHT: 

Kees Reijnders – vz Johan Joore (adm) Dick de Kuijer 

Alexandra Spooren – pm Carla van Rooijen (tri) Berni Kurk 

Adrie Berk -secr Jan Weijers (masters+ 

financiële commissie 

Laura Staal 

Stefan Breebaart Ted Berk (Vertrouwens 

contact persoon) 

 

Jan van Glabbeek Leslie van der Schaaff 

WZC 

 

 Laura Verdegaal 

(Aangepast zwemmen) 

 

 Sandra Buffing (JTG-

TTG-Masters) 

 

 Jan van der Meer (Tri)  

 Eric Janssens (financiële 

commissie) 

 

 Jeroen Hijstek (Tri)  

 

AGENDA 

 

1 Opening 

De voorzitter Kees Reijnders opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen 

welkom. 

 

2 Ingekomen stukken en mededelingen 

De secretaris Adrie Berk geeft aan dat er geen specifieke ingekomen stukken voor deze 

ALV zijn binnengekomen.  

Kees en Adrie geven uitleg over het gestarte onderzoek naar nieuwbouw of renovatie van 

het, in 2024 50 jarige, zwembad de Waterlelie door een ingehuurd onderzoeksbureau. 

Namens Oceanus hebben zij de wensen doorgegeven. Die hadden vooral betrekking op 

ruimte (wedstrijdbad 8 a 10 banen met beweegbare bodem), watertemperatuur, 

dagelijks gebruik van het wedstrijdbad van minimaal 2,25 uur eind van de middag/begin 

van de avond. Geen trainingen na 21.00 uur meer en geen trainingen in een te warm 

bad. Verder willen we geen onderbreking van trainingsweken door renovatie 

werkzaamheden.  

 

3 Notulen van de Algemene Ledenvergadering van 24 januari 2023 

Er zijn geen vragen of opmerkingen en het verslag wordt goed gekeurd met dank aan de 

secretaris.   

 

4 Jaarverslagen seizoen 2022-2023 van en door de commissies.  

De commissies geven een samenvatting van het jaar, naast de informatie van het 

jaarverslag wat al op de site staat. Er komt nog een jaarverslag van Aangepast 

Zwemmen, Wedstrijdzwemmen en de Vertrouwenscontactpersonen. De secretaris zal 

deze nagekomen verslagen ook op de website plaatsen.  

 

5 Communicatie structuur bestuur en  commissies/afdelingen.  

Doel is dat het bestuur vergaderd op hoofdlijnen en over beleidslijnen en niet op details. 

Details die door de commissies zelf besproken en besloten moeten worden.  
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De commissies geven de vergaderdata en de vergaderagenda door aan het bestuur. Na 

de vergadering worden de notulen van de vergadering naar het bestuur (secretaris) 

gestuurd. Daarnaast wil het bestuur vragen of de commissies het bestuur actief  

in willen lichten over belangrijke zaken die spelen tussen de vergaderingen door. Dit 

opdat het bestuur daar direct actie op kan nemen en mee kan denken, indien dat nodig 

is. Door de tussentijdse communicatie tussen afdelingen en bestuur beter te stroomlijnen 

is het niet meer nodig, dat bij de bestuursvergaderingen altijd een afgevaardigde  

van de grote afdelingen aanschuift.  

Het algemeen bestuur zal zorgen dat er minimaal twee keer per jaar wordt gesproken 

met een afvaardiging van elke afdelingen. Dit kan een voortgangsoverleg zijn 1 op 1 met 

de afdeling, of een gezamenlijk overleg met alle afdelingen bij een vereniging breed 

onderwerp, bijvoorbeeld badwaterverdeling, veilig sportklimaat. De afdeling overleggen 

in 2024 zijn gepland op 23 april en 26 november.  

 

6 Financieel verslag 2022-2023 

 5.1 Verlies en Winst 2022-2023 

 5.2 Balans per 31 augustus 2023 

 5.3 Toelichting op de jaarrekening 

 

De penningmeester Alexandra Spooren geeft een samenvatting van de belangrijkste 

punten uit het jaarverslag middels een powerpoint. Voor volledige tekst zie het financiële 

jaarverslag op de site.   

• Boekjaar 2022/2023 = Verenigingsjaar (van 1/9/22 tot 31/8/23) 

• Cijfers voor het eerst sinds 2019 niet vertekend door corona 

• Resultaat = Operationeel resultaat = EUR 8.092 

• Positief Eigen Vermogen 

• Alleen strikt noodzakelijke uitgaven, geen geld besteed aan 

vrijwilligersvergoeding, opleidingen etc 

• Ca 95 uur minder badwater dan 2021/2022 

• Voorziening Afwikkeling Covid omgezet naar Reservering Lustrum (2025) 

• Daling ledenaantal punt van zorg (-/- 35% t.o.v. eind 2019) 

 

Carla van Rooijen: Ik zie geen post meer voor voorzieningen dubieuze debiteuren. Zijn 

er geen leden die te laat of niet hun contributie betalen? Antwoord van Alexandra: die 

leden met achterstallige betalingen waren er wel in de corona tijd, maar in het afgelopen 

seizoen gelukkig niet meer.   

 

7 Verslag financiële controle commissie  

De kascommissie heeft een controle uitgevoerd op de jaarstukken over het boekjaar 

september 2022 t/m augustus 2023. De kascommissie bestond uit Eric Janssens  (1e 

keer) en Jan Weijers (3e keer). Overeenkomstig de Statuten, is de termijn voor ieder 

kascommissielid 2 jaar met een mogelijke verlenging van 1 jaar.  

 

Jan Weijers: Op basis van de uitgevoerde controle en het verkregen inzicht is de 

kascommissie van mening dat de gepresenteerde cijfers over het boekjaar september 

2022 t/m augustus 2023 overeenstemmen met de werkelijke situatie. Het advies van de 

kascommissie aan de Algemene Leden Vergadering is dan ook om aan het bestuur 

décharge te verlenen over het gevoerde financiële beleid in seizoen 2022-2023.  

 

Kees Reijnders bedankt de beiden heren van de financiële controle commissie voor hun 

werk en adviezen.  

 

8 Financiële controle commissie / kascommissie 2023-2024.  

Leslie van der Schaaff treedt toe tot de financiële controle commissie. Eric Janssens blijft 

in de commissie. Jan Weijers zal na de maximale termijn van 3 jaar de financiële 

commissie verlaten.  
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9 Ledenverloop zsc Oceanus 

 
 

Jan Weijers stelt dat masters (en triatleten) nu het grootste deel van de vereniging 

vormen. De gemiddelde leeftijd van de vereniging is omhoog gegaan na corona. De 

masters hebben het gevoel dat de vereniging bestaat dankzij hun contributie. Een aantal 

masters geeft aan dat het bijna goedkoper is om met een 25 banenkaart te gaan 

banenzwemmen.  Jan Weijers, maar ook Dick de Kuijer, willen meedenken in beleid en 

visie ontwikkeling. Waar willen we naar toe. Daar maakt het bestuur graag gebruik van 

en er zal een afspraak gepland worden. 

Sandra Buffing geeft aan dat de datum voor vergelijk niet samen loopt. Vergelijk alles 

per 31 december is haar advies.   

 

10 Begroting seizoen 2023 – 2024 (huidig seizoen) 

De begroting van het huidige seizoen wordt uitgelegd door de penningmeester 

Alexandra Spooren. Er zijn geen vragen en geen suggesties.  

 

11 Vaststellen contributie seizoen 2024 – 2025  

De gemeente en ESA hebben voorlopig 3,9% verhoging in hun jaarbegroting staan. In 

april/mei wordt door de ESA naar de inflatie percentages gekeken en besloten of dit 

percentage bijgesteld wordt. De vergadering is het eens met de verhoging van de 

contributie met  het percentage wat de ESA uiteindelijk doorberekend per 1 september. 

Wel tot een limiet van 4,5 %. Als het bestuur de contributie met meer dan 4,5 % wil 

verhogen, zal er goedkeuring dienen te komen op een nog te beleggen ALV.   

 

12 Bestuursverkiezing: vacature voor Penningmeester, vacature algemeen 

bestuurslid 

 
FUNCTIE NAAM  Verkiesbaar 

Voorzitter Kees Reijnders  ALV 2022-2023 

Penningmeester Alexandra Spooren Aftredend 1 sept 2024 Vacature 

Secretaris Adrie Berk  ALV 2024-2025 

Lid werving, promotie & 
communicatie 

Jan van Glabbeek  ALV 2024-2025 

Lid o.a. waterpolo Lars Houdijk Aftredend 1 sept 2023  

Lid algemeen: 
aandachtsgebied:  
financiën, 
wedstrijdzwemmen en 
trainingsgroepen 

Stefan Breebaart Benoeming in ALV 2022 ALV 2023-2024 

Lid aandachtsgebied jeugd Vacature met voorkeur 
voor een vrouw 

 Vacature 

   

 

Voor de vacature van penningmeester per 1 september is nog geen kandidaat en ook 

voor de vacature van algemeen bestuurslid (voorkeur vrouw) is nog geen kandidaat. Het 

Ledenbestand 31-12-2019 31-12-2020 31-12-2021 9-10-2022

Afdeling totaal totaal  <12  <18  =>18

Aangepast Sporten 11 11 11 11 10 0 3 7

Masters 75 71 83 78 86 0 1 85

Recreatief 90 86 51 54 45 39 5 1

Triatlon 97 62 58 52 55 0 4 51

Vinzwemmen 13 8 5 4 6 0 3 3

Waterpolo 122 119 110 97 79 14 15 50

Wedstrijdzwemmen 71 49 37 39 35 11 15 9

Totaal 479 406 355 335 316 64 46 206

1-9-2023
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bestuur vraagt aan de commissies om namen door te geven van ouders / leden die een 

financiële achtergrond hebben en / of geschikt zijn als algemeen bestuurslid met  

aandachtsgebied jeugd.  

 

13 goedkeuren update van het huishoudelijk reglement na aanpassingen van 

de statuten.  

Het huishoudelijk reglement versie 01-12-2023 wordt goedgekeurd en zal vanaf de ALV  

als reglement dienen. Jan van Glabbeek zal deze versie op de site plaatsen.  

 

14 Rondvraag 

Stefan Breebaart: vanwege het aantal (potentieel nieuwe) Engelstalige leden zou het 

goed zijn om op de nieuwe website een Engelse vertaalknop te hebben. Jan van 

Glabbeek zal dit met de ‘bouwers’ bespreken.  

Jan van der Meer: Er staat een hele oude vrijwilligerslijst op de website met namen die 

volgens Jan al in het bejaardenhuis zitten. Het bestuur zou niet weten waar die lijst 

staat, maar Jan van der Meer kan het aangeven en dan zal Jan van Glabbeek de lijst 

offline halen. 

Jan van der Meer: we hebben op dinsdag niet meer het 4 banenbad gehuurd, maar zijn 

er nog wel borstcrawl-clinics mogelijk op dit tijdstip? Na overleg is besloten dat op  

zondag tijdens het laatste driekwartier in overleg met Sandra, clinics te geven zijn. Daar 

is plek in water wat Oceanus al gehuurd heeft. Extra water huren kan alleen als er 

inkomsten tegenover staan.  

Kees Reijnders: Benoemd dat de vereniging de vrijwilligers meer / extra aandacht wil 

geven. De bedoeling is dat er naast de activiteit die de Stichting Vrienden van Oceanus 

organiseert ook 1 of 2 extra attenties aan de vrijwilligers worden gegeven. Vrijwilligers 

die langer dan 25 of 40 jaar wekelijks voor Oceanus in touw zijn zullen worden gehuldigd 

en onderscheiden. Als voorbeeld geeft Kees de meest recente voorbeelden van 

onderscheidingen gegeven aan Jan van der Meer en Adrie Berk. Van de meeste 

vrijwilligers is bekend vanaf welke datum zij actief zijn voor Oceanus, maar nog niet van 

iedereen. De secretaris zal dit bij twijfel zelf aan de vrijwilliger vragen.    

 

15 Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor het meedenken en hun inbreng en sluit de 

vergadering om 21.45 uur.  


